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LadyLawyer | Ana Popa, avocatul care a crescut frumos și a evoluat în aceeași

firma de la începutul carierei, nu s-a plictisit nicio clipa, a învațat și învața în

continuare de la oamenii cu care colaboreaza: ‘Cred în beneficiile pașilor mici,

apasați și temeinic facuți pe drumul catre desavârșire profesionala și succes’

În orice profesie este necesar ca, pe tot parcursul carierei, sa existe o disponibilitate continua de a învața.

Mai mult, meseria se poate „fura” de la cei cu care colaborezi. În caz contrar, exista riscul plafonarii.

Ana Popa, Managing Associate al Țuca Zbârcea & Asociații, una dintre doamnele din liga întâi a avocaturii de

business, considera ca este foarte importanta persoana cu care lucrezi, alaturi de care te formezi.

„Și mai importante sunt valorile pe care ți le transmite, pentru ca, la un moment dat, petrecând foarte mult timp

împreuna, devii, într-o formulare plastica, „oglinda” acelei persoane. Desigur ca valorile firmei sunt importante, la

fel de importanți fiind și oamenii care alcatuiesc nucleul unei firme de avocatura. Nu poți lucra eficient daca nu

rezonezi cu persoanele cu care lucrezi și nu aveți un set de valori comune”, puncteaza avocatul, într-un articol

dedicat doamnelor avocat, publicat de LadyLawyer.ro.

Într-o profesie, așa cum este cea de avocat, conteaza în egala masura cu cine lucrezi și cum și cât lucrezi. Nu poți

performa daca lucrezi cu cineva cu care nu ai absolut nicio chimie, de la care simți ca nu ai ce sa înveți, de care,

poate, îți este teama, care te timoreaza etc.

Atunci când te simți confortabil cu persoanele cu care lucrezi, randamentul este vizibil mai bun, vii cu drag la

birou, orele petrecute la birou nu sunt resimțite ca fiind o corvoada, un sacrificiu. „În ceea ce privește „cum”

lucrezi, întotdeauna am fost de parere ca eficiența și organizarea sunt calitați intrinseci ale oricarui avocat de

succes. Prin urmare, daca ești eficient și organizat, lucrezi mai intens, dar ai avantajul ca nu îți petreci nopțile la

birou”, adauga Ana Popa.

 

Descopera oportunitațile de recrutare de pe LegiTeam! GRATUIT.

 

page 1 / 3

http://www.LadyLawyer.ro
http://www.legiteam.ro
http://www.legiteam.ro


www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2020-03-05 09:11:25

     

Cariera se dezvolta pas cu pas

Ciclurile de vârsta într-o cariera, inclusiv în cea dezvoltata în avocatura de business, sunt necesare și ajuta la o

formare profesionala buna. „Cum este mai puțin uzual ca un proaspat absolvent de facultate sa devina CEO al unei

mari companii, la fel de neuzual este sa devii partener în cadrul unei mari firme de avocatura în primii ani ai

carierei. Nu pentru ca ai fi mai puțin deștept, ori mai puțin pregatit, dar pentru ca îți lipsesc o anumita experiența,

inclusiv de viața și o anumita maturitate care, ne place sau nu, fac diferența”, explica avocatul.

Ana Popa subliniaza faptul ca în firma Țuca Zbârcea & Asociații exista o serie de criterii necesar a fi îndeplinite

pentru a avansa pe o poziție superioara. „Unul dintre acestea (dar, nicidecum, singurul) este acela al experienței în

profesie și al experienței acumulate în cadrul firmei. Un aspect foarte important este acela al experienței acumulate

alaturi de avocații din firma, fiind esențial cine te formeaza, lânga cine crești și unde înveți „meserie”. În funcție de

context, etapele pot fi arse, desigur. Nu cred, însa, în beneficiile arderii unor etape, ci, dimpotriva, mi se pare ca ne

facem un mare deserviciu procedând astfel. Observ la mai tânara generație o graba și o dorința foarte puternica de

a avansa cât mai rapid, de a arde pe cât posibil cât mai multe etape și de a ajunge în top, daca se poate, ieri. Deși

sunt o persoana competitiva, nu mi-am dorit niciodata sa ard etape, crezând foarte tare în beneficiile pașilor mici,

apasați și temeinic facuți spre drumul catre desavârșire profesionala și succes”, nuanțeaza avocatul în 

LadyLawyer.ro.

Sfaturi utile pentru tinerii abia intrați în profesie

Specialistul Țuca Zbârcea & Asociații are și câteva sfaturi pentru tinerii care abia au intrat în profesie. Astfel,

plecând de la premisa ca proaspatul avocat își desfașoara deja activitatea într-un mediu profesionist în care are

posibilitatea reala de a se dezvolta, Ana Popa este de parere ca un prim obiectiv care trebuie avut în vedere este

acela de a se specializeza într-un anumit domeniu al dreptului, apoi de a se perfecționa în mod continuu. „În

continuare, consider ca este esențiala colaborarea cu un avocat de la care simte ca poate învața și alaturi de care

poate evolua pe plan profesional. Apoi, desigur, este firesc sa își propuna sa avanseze în cariera și sa creasca atât

pe plan profesional, cât și ca nivel al onorariului. Stimularea avocaților, inclusiv, a angajaților prin oferirea șansei

de a avansa pe scara ierarhica, cu toate beneficiile ce deriva din aceasta, este de esența unei bune funcționari a

oricarei firme, inclusiv a celor de avocatura”, mai spune avocatul.

Un profesionist care își dorește sa evolueze și sa se mențina în top trebuie, în primul rând, sa fie extrem de bine

pregatit, sa fie empatic cu nevoile clienților, sa gaseasca soluții ingenioase, sa gândeasca „outside the box”, ceea ce

presupune sa fie bine conectat la contextul social și economic existent și sa fie întotdeauna acolo pentru clientul

sau.

De asemenea, avocatul ar trebui sa fie în masura sa aduca plus valoare clientului sau, ceea ce presupune sa își

cunoasca foarte bine clientul sau potențialul client, precum și afacerea acestuia.

În plus, avocatul trebuie sa emane încredere, sa fie sigur pe el, fara a degaja un aer de superioritate, sa fie serios

atunci când îi este încredințat un mandat și sa acorde fiecarui client aceeași importanța, indiferent de valoarea

onorariului primit.

Norocul de a lucra într-o firma mare
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Ana Popa susține ca se considera o persoana extrem de norocoasa din punct de vedere profesional. Spune ca a

crescut frumos și a evoluat în aceeași firma de avocatura de la începutul carierei sale de avocat, nu s-a plictisit

nicio clipa, a învațat și învața în continuare de la oamenii cu care colaboreaza, ceea ce este minunat pentru ea.

„Fiind o persoana care crede mult în oameni și în forța unitații, principalul avantaj al apartenenței mele la firma,

daca îl pot numi astfel, sunt oamenii care o alcatuiesc. De la doamnele care ne țin birourile curate, pâna la

partenerii fondatori, suntem o echipa unita, care tragem în aceeași direcție. Un al doilea foarte important avantaj

este dat de natura și complexitatea proiectelor gestionate de firma care vin aproape întotdeauna cu provocari

juridice și ne obliga, practic, sa fim creativi, sa gândim „outside the box” și sa țesem strategii inovatoare și

curajoase. Un al treilea avantaj, în strânsa legatura cu cel de-al doilea, este reprezentat de anvergura clienților pe

care îi reprezentam și de diversitatea ariilor de practica în care ne este solicitata expertiza. Accesul la clienți mari,

cum ar fi societați multinaționale sau internaționale, aduce cu sine o serie de avantaje, între care cunoașterea unor

noi culturi atât la nivel organizațional și de business, cât și la nivel personal, intersectarea cu instituții din dreptul

țarii de proveniența a clientului, anvergura proiectelor etc”, a conchis Ana Popa, Managing Associate al Țuca

Zbârcea & Asociații.

Intra    pe LadyLawyer.ro și afla mai multe despre activitatea,                                       preocuparile  și   proiectele doamnelor    avocat     din      cele     mai           

importante            firme    de pe      piața        locala
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